



PROVINCE DE QUÉBEC  
VILLAGE DE SENNEVILLE

**AVIS PUBLIC**  
**Séance extraordinaire**

**Adoption du budget pour l'année 2024 et du  
programme triennal d'immobilisations pour 2024,  
2025 et 2026.**

**AVIS PUBLIC** est donné que le Conseil du Village de Senneville tiendra une **séance extraordinaire le mardi 19 décembre 2023, à 18 h** afin de prendre en considération les sujets suivants :

- Adoption du budget pour l'année 2024.
- Adoption du programme triennal d'immobilisations pour 2024, 2025 et 2026.

À compter de la semaine du 11 décembre 2023, les citoyens sont invités à visionner en ligne, l'enregistrement vidéo dans lequel la Mairesse Julie Brisebois et le Conseiller Pierre Matuszewski présentent le budget et le programme triennal d'immobilisations.

Les citoyens qui le désirent sont invités à transmettre leurs questions en utilisant le système de demandes en ligne avant midi le vendredi 15 décembre 2023.

Veillez noter que seules les questions concernant les sujets susmentionnés jour seront considérées ;

Donné à Senneville, le 4 décembre 2023.

**PUBLIC NOTICE**  
**Special sitting**

**Adoption of the budget for the year 2024 and of the  
three-year program of capital expenditures for 2024,  
2025 and 2026.**

**PUBLIC NOTICE** is given that the Senneville Village Council will hold a **special sitting on Tuesday, December 19, 2023, at 6:00 p.m.** to take into consideration the following topics:

- Adoption of the budget for the year 2024.
- Adoption of the three-year program of capital expenditures for 2024, 2025 and 2026.

As of the week of December 11, 2023, citizens are invited to view online the video recording in which Mayor Julie Brisebois and Councilor Pierre Matuszewski present the budget and the three-year capital expenditure program.

Citizens who wish to do so are invited to submit their questions using the online request system before noon on Friday, December 15, 2023.

Please note that only questions concerning the above-mentioned topics will be considered;

Given in Senneville on December 4, 2023.

**Original signé/Original signed**

---

Stephane Robinson  
Assistant Greffier/Assistant-Clerk